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6. ordinære generalforsamling i Dyrmoseengens Grundejerforening 

 

 

Dyrmoseengens Grundejerforening afholdt generalforsamling lørdag den 20. april 2013  kl. 15.00 i 

Pyramidens aktivitetsstue. 

 

Til stede fra bestyrelsen: Poul Tyron, John Braunstein, Gitte Bøje Andersen, Peter Ahasverusen, Hanne 

Fleck og Kirsten Nielsen. 

 

Der var afbud fra Grete Kaas. 

 

Derudover var 6 af grundejerforeningens medlemmer mødt op. 

 

John Braunstein bød velkommen.  

 

1. Valg af dirigent og referent: 

 

John Braunstein foreslog Egon Petersen som dirigent og da ingen havde indvendinger herimod blev Egon 

Petersen valgt som dirigent.  

 

Egon Petersen konstaterede herefter, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 

 

Egon Petersen foreslog Kirsten Nielsen som referent, hvilket de fremmødte kunne tilslutte sig. 

 

2. Bestyrelsens beretning for 2012: 

 

John Braunstein forelagde bestyrelsens beretning, der var udsendt sammen med indkaldelsen. 

 

Som supplering til beretningen oplyste John Braunstein, at Tinkerup Grundejerforening har kontaktet en 

advokat i forbindelse med forskellige problemstillinger på Revlingestien. Vores grundejerforening har 

efterfølgende modtaget brev fra denne advokat. I brevet gør advokaten opmærksom på, at såfremt en 

grundejer har en hæk, der er blevet for bred og rager ind på Revlingestien, har denne grundejer pligt til at 

beskære denne hæk ind til skellet. Det fremgår af privatvejsloven § 61, stk. 3. Med baggrund i dette brev 

har grundejerforeningen skrevet til Tinkerup Grundejerforening og anmodet dem om at rette henvendelse 

til de grundejere, der har rabat eller beplantning mod Revlingestien og bede dem om at beskærer efter 

gældende regler herom. 

 

Det blev endvidere pointeret i brevet, at Tinkerup Grundejerforening ikke har vejret til Revlingestien og 

derfor ikke skal deltage i betaling af omkostninger ved vedligeholdelse af Revlingestien, hvilket de heller 

ikke gør. 

 

John Braunstein efterlyste emner, der er interesseret i foreningsarbejdet. Til næste år skal der vælges ny 

formand og vi mangler nogen til at vedligeholde vores hjemmeside. Henrik Andersen, Snørengen 3, 

tilbød sin hjælp med vedligeholdelse af hjemmesiden.  

 

Bestyrelsens beretning blev herefter godkendt. 

 

3. Regnskab for 2012: 

 

Poul Tyron gennemgik det udsendte regnskab.  

 

Regnskabet blev herefter godkendt.  



 

4. Bestyrelsens forelæggelse af forslag til en vedligeholdelsesplan for vejene: 

 

John Braunstein forelagde bestyrelsens planer for vedligeholdelse af vejene. 

 

Snørengen samt fortsættelse på Markvej til og med nr. 3 bliver totalrenoveret (som Revlingestien og 

Dyrholmvej). 

 

Der udlægges 1-2 cm. leret vejgrus på Revlingestien, som udjævnes og tromles. 

 

Huller på Rosmosevej efterfyldes med grus. 

 

Fredensvej og den resterende del af Markvej skrabes og tromles. 

 

Da vi mangler indbetalinger fra mange grundejere er der på nuværende tidspunkt kun penge til 

totalrenovering af Snørengen/Markvej. Dette arbejde igangsættes hurtigst muligt.  

 

Bent Christensen, Markvej 3 var meget tilfreds med, at Markvej renoveres ud for hans matrikel, da der 

ofte er meget store huller på dette stykke af Markvej.  

 

5. Budget 2013. 

 

Poul Tyron gennemgik det udsendte budget. 

 

Han oplyste, at der er udsendt rykkere til 20 grundejere, der endnu ikke har betalt kontingent. 

 

Der var ingen bemærkninger til budgettet, der herefter blev godkendt. 

 

6. Forslag. 

 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. 

 

 Poul Tyron og John Braunstein, der var på valg blev begge genvalgt for 2 år. 

 

8. Valg af 2 suppleanter for bestyrelsen. 

 

Peter Ahasverusen og Hanne Fleck blev begge genvalgt for 1 år.. 

 

9. Valg af revisor. 

 

Jørgen Ottzen ønskede ikke genvalg. 

 

Bent Christensen, Markvej 3, blev valgt for 1 år.  

 

10. Valg af revisorsuppleant. 

 

Lars Taubert Johansen, Revlingestien 35, blev valgt for 1 år. 

 

Herefter er der følgende medlemmer i bestyrelsen: 

Grete Kaas (formand), Poul Tyron (kasserer), Kirsten Nielsen (sekretær), Gitte Bøje Andersen 

(best.medlem), John Braunstein (best.medlem), Hanne Fleck (suppleant), Peter Ahasverusen (suppleant), 

Bent H.Christensen (revisor), Lars. T.Johansen (revisorsuppleant). 

 

 



11. Eventuelt. 

 

Under dette punkt kan alt diskuteres, men intet kan vedtages. 

 

Lars Johansen, Revlingestien 35, om der var nogen, der havde hørt nyt i forhold til sandfodring. 

Poul Tyron oplyste, at der efter afstemningen ikke var flertal for, at sandfodringen skulle gennemføres. 

 

Svend Mikkelsen, Dyrholmvej 11, mente at pilehøjden på vejen var for høj, da hans bil støder mod vejen. 

 

Dirigent Egon Petersen takkede for god ro og orden. 

 

John Braunstein afsluttede med at takke de fremmødte for deltagelsen. 
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